
 
 
Datum: 2 juli 2020 
Betreft: Schriftelijke vragen over het voorkomen van een datalek 
conform artikel 39 reglement van orde 
 
Geacht college, 
 
In april was er sprake van een datalek. De e-mailadressen van 660 ondernemers stonden 
niet in de BCC en daardoor waren deze voor iedereen zichtbaar. Het is niet de eerste keer in 
mailwisselingen dat er vertrouwelijke informatie op niet-bedoelde plaatsen terecht komt.  
 
Diezelfde dag is er gelijk actie op ondernomen door de betrokkenen te informeren en dit aan 
te melden bij de Autoriteit Persoonsgegevens. ’s Avonds heeft u de raad hierover 
geïnformeerd, waarvoor dank. In de mail aan de raad schetste u wat er gebeurd is en wat de 
acties hierop zijn geweest.  
 
Vandaag 2 juli is er wederom sprake geweest van een datalek. De 134 mailadressen van de 
deelnemers aan het stikstofwebinar stonden in een tweede tabblad achter de 
beantwoording van de vragen, waardoor deze voor iedereen zichtbaar waren. Aangezien dit 
door een deelnemer direct gemeld is, kon in korte tijd deze fout gelijk hersteld worden. 
 
In de beantwoording bleef destijds één vraag open staan, die vandaag de dag weer actueel 
is:  
 

- Wat gaat het college doen om dit soort datalekken te voorkomen? 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Emmy Elgersma 
Fractie D66 


